
PROTOKOL NrXXX/2009

obrad XXX sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w
odbytej w dniu 10 wzeSnia 2009 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 21 radnych (100%).

W obradach uczestniczyli zaproszeni go5cie wedtug 'alqlzonych list obecnoSci.

Porzqdek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawonrocno$ci obrad
2. Przedstawienie porz4$ku obrad )OO( sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza ob'rad )OO( sesji Rady Miejskiej
4. Przylpcie protokolu z obrad )OilX sesji Rady Miejskiej
5. Odpowiedz Rady Miejskiej na pismo Burmistrza Sthur skierowane do Burmistrza

i Rady Miejskiej ashznsziw
6. Informacja o Srodkach zewngtrznych poryskanychprznz Miasto i Gming Ostrzesz6w
7. Informacja Przewodniczryc.ego Rady Miejskiej o dziataniach podejmowanych w okresie

miedzy sesjami
8. Sprawozdanie Burmistrza zrealuacjizadahw poprzednim okresie, nlrlaszcza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
9. Interpelacje i zapytania radnych

| 0 . 7-apytania i wnio ski przewodnic z4cych dzielnic i sohysow
11. Informacja o przebiegu wykonania budzetu Miasta i Gminy Ostrzesz6w

zalp6hocze 2009 roku
12. Podjgcie uchwalw sprawie:

a) nadania imienia Gimnazjum m2w Ostrzeszowie (w202/2009)
b) znian w bud2ecie l\diasta i Gminy Ostrzesz6w w 2009 roku (m 200/2009)
c) liczby punkt6w sprzedazy napoj6w alkoholowych orazzasad ich usytuowania na terenie

Miasta i Gminy Ostrzesz6w (nr 196/2009)
d) przyjEcia darowimy dokonywanej ptzpz Skarb Paristwa narzacz Miasta i Gminy

Ostrzesz6w (m 193 12009)
e) zbyciagruntu polo2onego w Ostrzeszowie przy ul. Jana Pawla II (m t9412009)
ff prze(tfuzeniaumowy dzrerZa,wy dot. czE5ci dzialki nr 996/3 o pow. 14,0100 ha poloZonej

we wsi Roj6w (nr 19512009)
g) uirycrs,na nieruchomoSci polo2nnej we wsi Rogaszyce (w 19712009)
h) przystqpienia do sporz4dzenn nniany miej scowego planu ?agospodarowania

przestrzrnnego terenu poloZonego w Ostrzeszowie w rejonie ulic: l-go Muju, LeSnej,
Al. Wojska Polskiego i Zamkowej (nr 198/2009)

i) przyiecn zrnian w Statucie Zwrqzl<ru Gmin Zlewn G6rnej Bary cry Qr | 99 / 2009)
1 3. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania
14. Sprawy rS2rte i informacje
15. Zakohczpnre

Do p:ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad
Radny Edward Skr4tpek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworryl
obrady )OO( sesji Rady Miejskiej i stwierdzit, 2e sesjajest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.
PrzewodniczryyRady Miejskiej poinformowal 2rc soltys wsi Zajqgzki
Slawomir Kobzda nezygnowalz pehrienia funkcji. Przedstawil Radzie
nowo wybranego solfysa Mariana Adamskiego.
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Do p-ktu 2-qo Przedstawienie porzadku obrad XXX sesii Radv Mieiskiei
Przewodnic zasy Rady Miejskiej przedstawil porz4dek obrad, kt6ry radni
otrzymali z zapr o sznniem na dz-rsieisze obrady.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz wni6sl o ujqcie w por@ku ob'rad
projektu uchwaly w sprawie nadania imienia Gimnazjum nr 2 w Ostrzeszowie
(nr 20212009).
Przewodnic zryy Rady Miejskiej zaproponowal dodatkowo do por@ku
obrad dwanastgpujqce tematy: 1. Odpowied:Z Rady Miejskiej napismo
Burmistrza Sthur skierowane do Burmistrza i Rady Miejskiej Ostrzesz6w,
2. Informacja o Srodkach zewngtrzrych poryskanychprzezMiasto i Gming
Ostrzesz6w.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glosow ,zd') przyjgla zgloszone wnioski.

Do n-ktu 3-go Wvb6r sekretarza obrld XXX sesii Radv Mieiskiei
Zgodne z w cze&nejszymi ustaleniami Przewodnicz4cy Rady zg\os(
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny Henryk Mackani6.
Radny Henryk Mackani6 wyrmrl zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glosow ,7d')wybtalaradnego Henryka
Mackani6 sekretarzem obrad )OO( sesji Rady Miejskiej.

Do o-ktu 4-so Ptzviecie protokolu z obrad XXD( sesii Radv Mieiskiei
Radna Mariola Kozlowska - sekretarz obrad XXIX sesji Rady
Miejskiej przedstawil wniosek w sprawie pruylEcaprotok6l z poprzedniej
sesji bez odczytann.
Wniosek stanowi zalryntk do protokolu.
Ponadto protok6l byl wlozony do wgl4du radnych w pokoju nr 25
Urzqdu Miasta i Gminy o czymradni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (21 glosow ,7d') przylg\az$oszony wniosek.

Do n-ktu 5-so Odoowiedi Radv Mieiskiei na pismo Burmistza Sthur skierowane
do Bunnistrza i RadY Mieiskiei Ostzesz6w
Radny Edward Skrapek - PrzewodniczqcyRady Miejskiej przedstawil
Radzie pismo, kt6re zostanie skierowane do Burmistrza Sthur.
Pismo stanowi zalrymkdo protokolu.

Do p-ktu 6-so Informacia o Srcdkach zewnetEnvch pozyskanvch prz€z Miasto
i Gmine Ostrzesz6w
Pawel U$cinowicz - lI Zastgpa Burrristrza przedstawil Radzie Miejskiej
zadanawykonane przy wsp6ffinansowaniu ze Srodk6w zewngtrznych.
Infonnacja stanowi zatrqcan*. do protokolu.

Do p-ktu 7-so Infomacie Pzewodniczaceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
nodeimowanYch w okresie miedzv sesiami
PowyZsz4informacjgztroi:y\RadnyEdwardSkrrypek-Przewodtncz4cy
Rady Miejskiej.
Informacja stanowi zaNrymk do protokolu.
Przewodnicz4cy Rady AoZryl sprawozdanie z wykonania uchwaly
Nr )O(I)V221/2009.
Sprawozdanie stanowi za@zriin< do protokolu'
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Do o-lrtu 8-go Sprrwozdanie Burmistza z realizacii zadaf w poprzednim okresie.
lrylaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Stanislaw r$/abnic - Burmistrz zlofil powyir,sze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi z*qantk do protokolu.

Do n-ktu 9-so Interpelacie i zaoytania radnvch
Radny Henryk Kajser zapytuje w imieniu mieszkaric6w wsi Roj6w kiedy
bedqpodjEte dnataniaw sprawie budowy chodnika przy drodzn wojew6dzkiej
nr 4 49 (obecnie duia r 6 imica poziomu j ezdm z pobo ezem stanowi zagr oirlrne
dla zdrowia ii:yciapieszycb, anilasznza,dnect, kt6re idqdo szkoty).
Radna Miroslawa Modrrynska zapytuje w imieniu mieszkaric6w o przycrqe
zwloki w budowie chodnika we wsi Szklarka Prryg. i wnosi o podanie terminu
realizacjiinwestycji.
Zglasnpotrzebp nniarry lokalizacji prrystanku autobusowego we wsi Kotow-
skie. Dojezdhj4ce do szkoly dzieciwysiadajqc na prrystanku na Wysokim
Gruncie musz4jeszcznifi( ok. 600 m drogq kt6r4autobus jedzie dalej.
Radny Andrzej Manikowski zapytuje:
- o procedurq realizacjiwniosku zdnia2l rmja2009 roku z)oinnego przez
28 miesz:kafc6w ul. Wrzosowej dotycz4cego zamontowania tnechprog6w
zwalniajqcych na w/w ulicy. Sprawa ta trafih (po wymianie 5 pism) do
Komisji ds.7-nz$zanaRuchem na Drogach przy StaroScie Ostrzeszow-
skirn, kt6ry zaopiniowal wniosek negatywnie gdyznre wskazano lokalizacji

prog6w. W miesi4cu sierpniu br wnioskodawcy skierowanym do Komisji
pi5mie wskazali miejsca usytuowania prog6w w z.wiqzku z czymradny
zapytuje kiedy w/w wniosek bpdzie zr:ealtmwarty,

- cry istnieje rnozliwo5d zlikwidowania kontener6w przeznasznnych do zbi6rki
odneiry. Obecnie umiejscowienie w/w kontener6w na terenie miasta
powoduje, ,richlvyglqd i otoczenie s4pec4mia*o kdqp siedliskiem
myszy i szczur6w (szczeg6lnie 6 kontener6w przy ul. Le6nej),

- o procedurg wydawania decy4i o warunkach zabudowy na wnioski ztroaone
w II p6hocnbr. Czy powt6r4'sle sytuacja z roku ubieglego, kiedy to wnioski
ztrolone w II p6hocafl008 roku zostaly roryatrznne dopiero w 2009 roku
z powodu braku Srodk5w finansowych (takqodpowiedz uzyskal w Wy-
dziale GPO).

Zglaszzproblem drogi w miejscowo6ci Ostrzeszow - Pustkowie (nr ewidencyjny
dailek 373, 689, 625) hdqpej pol4czeniem ul. Grabowskiej (drogq wojew6dzkq
w 449 tzw. Clo) z ul. Jasn4gffi"prry zjeiAzie z drogi wojew6dzkiej wystgpuje
25 cm r6iricanawierzchni oraz napewnych odcinkach jezdnia jest znrsznznna
poostatnich deszszash(zat4smnezdjgcia).Z,apytujeomo2:liwoS6
i termin naprawy drogi orazo uregulowanie jej stanu prawnego, gdyZ obecnie
droga ta chod istnieje w terenie to przebiega ptzezprywatne posesje paristwa
Nielacnych i pana tr-ebskiego.
Wnosi o zarganiznwanie pieszychpatroli Strary Miejskiej na targowisku
miejskim w w{Wu z wystgpowaniem naruszeri zasanruchu drogowego
zwNaszpza przaz kierowc6w samochod6w osobowych (prrypadki wleidiann
samochod6w miedzy stoiska i rrrrainlnlre zdrownpiesrych - ostatnio samoch6d
najechal stopq osoby przebywajryej na targowisku).
Radna Mariola Kozlowska zapytuje crv wptyngbodpowiedZ na pismo
miesz,kafic6w Szklarki My6tr w sprawie zalantap6l i ogloszenia stanu klgski
4nviolowej na terenie tej miejscowoSci.
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Prosi o uprz4tniEcie galEnzalegajryychprzy drodzs wojew6dzkiej nr 444
i ponowienie sprawy budowy chodnika w Szklarce My5ln- oraz SzklarcePrryg.
Popiera wniosek o zmiang lol<alizasjiprzystanku autobusowego we wsi
Kotowskie.
Radny Adam Zaw ada pro si o zor ganunwane spotkania zar z$c6w dr 6 g
biegnqpych na terenie miasta i gminy oraz jednoznaczne ustalenie kompetencji
(przykladem tego s4 niedawne problemy z uprz4tngciem przewr6conego aaku
naul. Zamkowe),
Zwrasa uws8Q, 2a w sprawie lokalizacjiprzystank6w autobusotvych mieszkaricy
majqracjq i pojawiajqce srQ w tym zakresie wnioski winny byt szszeg6lowo
analizowane.
Radny Marek Czwordon zrrnacauwagQ naile zamontowane lustro na
skrryZowaniu ulic Ko5ciuszki i Daszynskiego (lustro powinno by6 skierowane
na ulicg Ko5ciuszJci), w zwi4zku zcrpzapyfije czy jestpotrzeba zatrudnienia
mechanikq kt6ry prawidlowo zamontuje w/w lustro, czy te2 ogloszenia
konkursu na wykonanie tego typu prac.
Radny Radny Henryk Mackani6 podzigkowal zavkofrczerie budowy ciagu
pieszo-rowerowego we wsi Rogaszyce.
Zapyluje czy w zuiqzkar z pobieraniem Wez soltysow podatk6w iprzetrzy-
mywaniem duzych sumpienigdzy w domach istnieje mo2:liwoS6
uberyieczsnra soltys6w.

Do p-ktu 10-qo Zaovtania i wnioski ozewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Miecryslaw Mqdry - Przewodnicz4cyDnelncy nr 4 podzigkowal
w imieniu mieszkarlc6w Osiedla Pisarzy zaremont chodnika przy uhcy
Stefana Zeromskiego
Wni6 sl o udzielenie szm szych wyja5nieri dotyczryych zasad wywonr
Smiecikomunalnych przez firmE EKO-REGION Belchat6w. Po spotkaniu
w w/w sprawie z Radarni Dzielnic mieszkaricy nadal zgtasnjqpytmia.
Zapfiuje:
- w miryku z czESciowqlikwidacja pojemnik6w do selektywnej zbi6rki
odpad6w, kto poprzednio placil zaichwyw6z, a kto ptaci obecnie,

- czyRadaMiejska zanierzadokonac nranany regulaminu crysto5ci i do-
stosowania go, po wczeSniejszej konsultacji spolecznej do rzeczywistych
potrzeb mieszkaric6w.

Zglasza (za radnym Andrzejem Manikowskim) problem pojemnik6w
na o dzieL Vzy ul. LeSnej, a ztrylaszcza ltrdz;-. k6rzy w godzinach
wieczornych przeszukujqc te pojemniki robi4balagan w ich otoczeniu.
Jan SzJcopek - Przewodnicz4cyDnelncy nr 2 zapytttle o szczeg6ly
planowanych zrnian orazo przsntasznne terenu w zwqzklt z projektem
uchwaly w sprawie miany planu zagospodarowania przcstrzewrcgo
w rejonie ulic: LeSna, 1. Maja, Norweska i Aleja Wojska Polskiego
(w r98D009).

Do p-ktu ll-so Infomacia o pnebiesu wvkonania budietu Miasta i Gminv Ostnesz6w
za I n6lrocze 2009 roku
J6zef Bukiewicz - Skarbnik om6wil szczeg6lowo powyZszqinformacjg.
Zapna\ Radg z uchwalq Nr SO-09 53 I 4 lKal 09 Skladu Orzekaj4cego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Pozraniu zdnia l8 sierpnia 2009 roku
w sprawie opinii o przedNohonejprzez Burmistrza Miasta i Gminy
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Ostrzesz6w inforrnacji o przebiegu wykonania budi:etu Miasta i Gminy
Ostrzesz6w zalp6hocze 2009 roku.
Informacja i uchwala stanowie?alqgzniki do protokolu.
Ponadto z informacjqzapo rare znstaly stale Komisje Rady Miejskiej,
Radni otrzymali informacjg na piSmie.

12. Podiecie uchwal w snrawie:
a) nadania imienia Gimnazium nr 2 w Ostrzeszowie (nr 20212009)

Przewodnic zryy Rady Miejskiej przedstawil powyzszy projekt uchwaly.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz przedstawil uzasadnienie do projektu
uchwaly.
Radni zapoznali sig z prezentacj4sylwetki Karola Wojtyly.
Maria Kapelaricryk - Dyrektor Gimnazjum nr 2 poinformowal Radg
Miejskqo przebiegu prac i dyskusji wyboru kandydata - Karola Wojtyly
na patrona szkoly.
Materialy dotyczrye dzialafi nvrryarrych z wyborem patrona stanowi4
z.alacmkdo protokolu.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaty
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogtoSnie (21 gtos6w ,zd') podjela uchwalg.
Uchwala Nr )OOV22212009 stanowi z^lqczrrrk do protokolu.
Uczniowie Gimnazjum podziqkowali Radzie Miejskiej za podjgcie uchwaly
i wrEcryli Przewodnicz4cemu Rady wiryanke kwiat6w.

b) zmian w bud2ecie Miasta i Gminv Ostrzesz6w w 2009 roku
(nr 200/2009)
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil pwyzszy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej porytywnie zaopinowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (21 glos6w ,sd') podjelauchwalq.
Uchwala Nr )OOV223/2009 stanowi zafucznk do protokolu.

Przewodniczqy Rady Miejskiej oglosil 30 minutowq przerwQ w obradach
(godzina 113q- 129.

c) liczbv punkt6w sprzedaiv naooi6w alkoholowvch oraz zasad
ich usvtuowania na terenie Miasta i Gminv Ostuesz6w (nr 196/2009)
Stanishw Wabnic - Burmistrz przedstawilprojekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (21 glosow ,gA') podjetauchwalE.
Uchwala Nr )OOV224/2009 stanowi zat|tcznk do protokolu.

d) orzviecia darowiznv dokonvwanei orzez Skarb Pafstwa na rzecz Miasta
i Gminv Ostrzesz6w (nr 193/2009)
Stanislaw Wabnic - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytyrvnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glos6w ,zd') podjplauchwalg.
Uchwala Nr )OOV225|20O9 stanowi zalqc lk do protokolu.



-6

e) zbvcia gruntu ooloZonego w Ostmeszowie orzv uL Jana Pawla II
(nr 194/2009)
Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopinrowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (21 glosow ,zat') podiEtauchwalg.
Uchwala Nr )OOV22612009 stanowi zaleczltk do protokolu.

f) orzedluZenia umowv dzier2awv dot. czegci dzialki nr 996/3 o now.
14.0100 ha poloionei we wsi Roi6w (nr 195/2009)
Mariusz Witek - TastqnaBurmistrza przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej porvtywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glosow ,zd') podipbuchwalg.
Uchwala Nr )00(/227/2009 stanowi zaNqczrnk do protokolu.

g) uZvczenia nieruchomofci ooloZonei we wsi Roeaszyce (nr 19712009)
Mariusz Witek - 7-astgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glos6w ,zd') podiE\auchwalg.
Uchwala Nr )OOV22812009 stanowi zat+cml/r do protokohr.

h) orzvstapienia do snorzadzenia zmianv mieiscoweeo nllnu
zagosDodarowania orzestnenneqo terenu ooloZonego w Ostneszowie
w reionie ulic: l-eo Maia. Lefnei. AL Woiska Polskieso i Zamkowei
(nr 198/2009)
Mariusz Witek - Z,astgpcaBunnistrza przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytyvrnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Radny Henryk Kajser wnosi, aby przy zrnianie planu zagospodarowania
nie zapomnied o terenach zaniedbanych iprzemaczy( jenaneleh.
Radny Henryk Mackanid zapytuje ile jest ztroinnychwniosk6w o zrnianE
planu zago spodarowania.
Zrctgpa Burmistrza odpowiedzial, ze wptynpty c^ery wnioski.
Rada Miejska jednoglo3nie (21 glos6w ,zn) podipbuchwalg.
Uchwatra Nr )OOV229/2009 stanowi zalrymk do protokolu.

i) psiqctqq4lan w statuc

Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Mejska jednogloSnie (21 glosow *d') podiplauchwalp.
Uchwala Nr )OOV2 30 /20A9 stanowi z atqczlrk do protokohr.

Do p-ktu L3-eo Odoowiedzi na interDelacie i zaovtania
Mariusz Witek - ZxtppcaPrzewodnicz4cego udzielil odpowiedzi
na zgloszone interpelacje i zapytann:
- wystqpiliSmy do Dyrektora Wojew6dzkiego Zarz4du Dr 6 g z zapytaitem
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w jakimterminie roryoczqte bqd4prace rv{qzane z budowqchodnik6w
na drogach w 444 i449 - czekarry na odpowiedZ,

- sprawQ przrystanku autobusowego w Kotowskim rczv{shymy,
- na ulicy Wrzosowej jest mak ognntczajqsy prgdkofii 30 km/t! pocze-
karny na rozstrzy gngcie Komisji przy StaroScie OstrzeszowskinU

- molemy usun46 kontenery naodzieLuzrywan4
- zlecimy Strazy Miejskiej wiQkszqkontrolq Targowiska Miejskiego,
- proces ustalenia warunk6w zabudowy jest do5d dtugi i wynaga wielu
uzgodnieri- st{d sprawy zalatvtione w nastgpnymroku,
- abyvzrnat klesk rywiolowqmusi dotyczy€30o/o gminy,
- zawiadomimy 721"?tdc7 drogi wojew6dzftiej o nie posprz4tanych

galqziach po obcigciu drznw,
- znrganintjemy spotkanie z zarz4dcami dr6 g,
- Skarbnik zorientuje sig mo2fiwoSciami alcruryiecznnra sohysow w
okresie pobierania inkasa podatk6w,

- zainterezujemy sip uregulowaniem spraw whsno3ci grunt6w pod drogq
we wsi Pustkowie,

-#ffi*?i"#ff:"ffi'li*3#ffJ,"*zbi6rkaodpad6w
wielko gabarytowych,

- bqd4 prowadzone prace nad zrnian4 obowiqTujqcego Regulaminu
Utrzymania Czysto6ci.

Do n-ktu l4-so Sprawv n62ne i informacie
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal:
- Sp6ldzielnia Mleczarska w Kole zoryauain$e w III dekadzie wrzeSnia br.

spotkanie z dostawcami nrlek4
- dyskutuje sig o reformie sq$ownictwa iw mi4zkurtnasz sqd d-;ala

na malym terenie i nie zatrudnia 10 sgdzi6w moZs byd reformowany.
Irena Slgzak - Radca Prawny Urzqdu Miasta i Gminy wyja5nila dyskuto-
wane propozycje reformy s4downictwa.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glosow,Td') upowainrta Prznwo dnicz4-
cego Rady Miejskiej do dzialania w imieniu Rady Miejskiej w sprawie
dotycz4cej S4du Rejonowego w Ostrzeszowie.
Dalej poinformowal o:
- powolaniu Honorowego Komitetu obchod6w 750-lecia Miasta
Ostrzeszow4

- Powiatowych Zawodach Sportowo-Poiarnczychw dniu 19 wrznfina
2009 roku

- kolejnej sesji Rady Miejskiej, kt6ra odbpdzie sig w dniu 22puitaemika
2009 roku.
Patryk Jgdrowiak - Przewodnic z4c,y F ederacji lvftodych Socjaldemokrat6w
zabralglos w sprawie progftrmu finansowanego w 100% przezUnrE
Europejsk4 adotycz4cego dostaw owoc6w i warzyw dla dzieci klas I - III
szk6l podstawowych. Wystqpienie stanowi zalrymk do protokolu.
Radna Krystyna Sikora - Przewodniczqpa Komisji OSwiaty, Kultury,
Sportu i Zdrowia podkreSlila i2 nie prawdqjest by czlonkowie Komisji byli
przeciwni programowi owoc6w iwarryw dla dneci klas I - III szk6l pod-
stawowych. Dyrektor ZakNadu Obslugi Plac6wek OSwiatowych ma uzgod-
ni6 z dyrektorami szk6l podstawowych sposob przeprowadzeriapropo-
nowanej akcji.
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Dyrektor Zakladu Obslugi Plac6wek OSwiatowych potwierdzil, 2e jest
w trakcie rozn6w z dyrektorami szk6lpodstawowyclr, ale wszyscy
maj4obawy czy rne hdzie to podobna akcja do akcji,,rnleko dlancnrt'rd'.

Do p-ktu 15-so Zakoficzenie
Przewodnic zqcy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal prznbieg obrad sesji"
po dziEkowal wszystkim za \dzial w obradach i z:undr'nd obrady )Ofi
sesji Rady Miejskiej.

Rada podjgla 9 uchwal
Rada ioapoczqla obrady o godzinie 10@, a zakoftczy\ao godzinie 138.

Sekretarz
obrad XXX sesji Rady Miejskiej

'-44.'L'n--+4- €--
Ilenrvk Mackanid

Protokolowala:
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